

## Referat af møde d.5/2-24

**Afbud:** Søren

- Formanden:** Ang rapportering ang §18 midler til kommunen skal alle, der har fået tildelt midler, rapportere tilbage til Jesper. Der er kommet dør til kørestolsbrugerne igennem butikken. Stuen i RK huset trænger til nyt gulv. Der ønskes et fast gulv. Der er kommet tilbud på Ca 50.000 kr fra malermester Jakobsen. Der laves en liste til næste møde over hvilke ting, der skal laves først ved huset.
- Aktivitetsområderne: Vågetjenesten:** Hanne og Lisbeth har besøgt alle plejehjem. Efterlyser flere våger, der er 8 lige nu. **Besøgstjeneste:** Afholdt café. Mangler besøgsven. **Nørklærne:** De bestemmer nu selv, hvad de vil strikke/hækle, hvilket giver god motivation. Der bliver solgt meget i butikken. **Julehjælp:** Vi udveksler erfaring i kommunekredsen i uge 7. **Landsindsamling:** Mange steder kan de ikke få indsamlere nok og har ikke indsamling. Vi ligger nr 1 for tredje år i træk. **Sommerlejr:** Vi har bestilt 4 pladser til Smilets lejr og 2 til Ung 2. De er allerede afsat. **Demenscafé:** Kører stille og roligt. **Butikken:** Har tjent 235.000 kr i 2023. Der er 37 frivillige og de to er nye. Der kommer masser af tøj og flotte donationer. Der mangler stadig en vicevært, men det går godt med alle de andre frivillige, der hjælper med huset. **Sprogcafé:** Der kommer ingen til sprogcafé. Mændene vil måske afholde et par temaaftener. Der er sat invitation op i butikker mm ang damecafé d.4/3. **Midlertidig forældremyndighedsindehaver:** Jesper er værge for en ung fyr. **Lektiecaféen:** Intet nyt. **Familie-netværket:** Er i hviletilstand. Der søges en ny aktivitetsleder, da der stadig er behov for familienetværk. **Samværdighed:** Der har været møde med to nye aktivitetsledere.
- Generalforsamling d.29/2.** Alle aktiviteter fortæller kort om deres område. Jesper udsender oplæg fra sidste år. Hvis vi ønsker ændringer skal vi melde tilbage til Jesper. Årsnåle: Det er frivilligheden, der udløser årsnålen. Hver aktivitetsleder bedes gå ind under kontakt og se frivilliglisten efter og evt slette og tilføje. Vi mødes i huset kl.17.00 og gøre klar med kaffe, opdækning mm. Marianne og Ulla køber ind med brød, øl og vand.
- Status samarbejde Verninge husflid:** Der er hold hver anden onsdag og der er pt ikke mange tilmeldte.
- Økonomi:** Det endnu ikke reviderede regnskab er blevet taget til efterretning. Vi er gået over til et nyt regnskabssystem, så vi overholder en ny bogføringslov. Alle bedes så vidt muligt skrive på bonner om det skal tages fra §18 midler eller egne midler.
- Vores mødestruktur:** Vi drøftede vores mødestruktur. Vi inviteres alle hver eneste gang. Det er stadig ok at bestyrelsen holder egne møder, hvis der er behov for det. Dagsorden sendes ud mindst en uge før mødet. Der noteres om det er punkter til orientering, beslutning eller drøftelse. Der afsættes tid til referat efter hvert punkt. Vi har godkendt mødeplanen. Vi skal drøfte julehjælp i august i stedet for september.
- Evt.** Der er ønske om et gelænder i begge sider på bagdøren. Lisbeth har fået doneret 25 slikposer, men vi siger pænt nej tak, da vi ikke har nogen børn pt. Dem der har personfølsomme oplysninger bør få en Røde Kors mail. Henvendelse til Jesper.

**Ref:** Tine